
 

Onze club in België en cursistentreffen. 

 
Onlangs ben ik naar de Culturele Dienst van de Gemeente Dilsen-Stokkem 

gegaan om aangifte te doen , de dienstverantwoordelijke staat vreemd te kijken . 

Aangifte van de oprichting van een nieuwe sportvereniging in onze gemeente , 

We zijn formeel gestart met een bridgeclub te weten de Beau Bridge Club 

Dilsen-Stokkem . Onze naam komt voort uit de naam van het lokaal waar we 

onze wekelijkse drives houden , het hotel Beau-Séjour in Lanklaar . Dit hotel 

heeft een lange traditie , is nog ingericht in echte Jugendstil en is gelegen vlak 

bij de Zuid-Willemsvaart. Een gebouw met veel ambiance , niet overdadig 

chique maar een goed gevoel gevend , oude antieke stoelen , her en der van die 

chaises-longues , kroonluchters , oude klapdeuren , al met al bijzonder. 

 Het spelen daar , schrik niet, wij moeten ons behelpen met drie of vier 

speeltafels , meer leden hebben we nog niet . Meestal is het zo dat Annemie 

meespeelt als er iemand tekort is en ik als vliegende ,,kiep” fungeer , spellen 

wissel , vragen beantwoord , uitleg vraag over een gedane bieding , toevallige 

bezoekers iets vertel over bridge en andere bijkomende zaken. 

Begin januari stellen we onze club open voor andere spelers uit de regio . We 

spelen op dinsdagmiddag en dat is voor een aantal mensen een geschikt tijdstip. 

 

In het Culturele Centrum verzorg ik nu een tweetal cursussen , een voor 

beginners op dinsdag en de ander op donderdag voor de gevorderden . 

Op beide cursussen zitten 16 personen . Aan de beginners-cursus nemen zelfs de 

schepen (wethouder) en z‟n vrouw deel , een en al enthousiasme . De beginners 

kunnen vanaf volgend jaar mee komen spelen in Beau-Séjour , samen dan met 

de gevorderden . Wat ik heel belangrijk vind is dat er een aantal jongeren 

deelnemen aan de beginnerscursus, Mireille en Benedict twee jonge meiden , 

werkzaam bij OCMW ( Dienst Bijstand), Christianne een jongere , bijzonder 

goed gemotiveerde vrouw en Frederik , werkzaam in Eindhoven op de Science 

Campus. Jammer genoeg is een jongeman uit Soedan (vluchteling) moeten 

stoppen , het volgen van lessen Nederlands in Hasselt en de bridgecursus in 

Dilsen is voor hem moeilijk te combineren . 

 

Onlangs heb ik met Thei Maassen gesproken over het beleggen van een 

interland tussen de cursisten uit beide landen . Het lijkt ons een goed idee . 

Uiteraard moet er van alles geregeld worden en Thei heeft dat in Geleen 

voortreffelijk gedaan , de zaal is extra ingericht , er zijn prijzen , kerstkransjes 

op tafel en door Lea en Jean is een extra lijn in de computer ingevoerd , de 

namen van de deelnemers zijn reeds eerder doorgegeven . Lea staat te kijken van 

al die, voor ons Nederlanders, vreemde namen, Doyen, de Guy‟s en de 

vrouwelijke speelsters gebruiken altijd hun oorspronkelijke achternaam . 

 

Donderdag j.l. afspraken gemaakt met betrekking tot het vervoer . Een groepje 

van drie vertrekt rechtstreeks vanuit Maaseik , een tweetal vanuit Maasmechelen 

en de rest start vanaf het Culturele Centrum te Dilsen . 



Voor veel beginners is het toch wel spannend , ‟n echte wedstrijd en dan nog 

wel in zo‟n grote club . Men staat een beetje verbaasd te kijken naar het groot 

aantal aanwezigen op maandagavond in de zaal , ook nog het inschrijven , een 

vreemd loopbriefje en vooral de vreemde speelkaarten, de V staat voor valet, dat 

is de boer en telt voor een punt en niet voor de vrouw. In totaal zijn we met 

veertien paren , eerlijk verdeeld over beide landen . 

Ik heb onze cursisten al een paar keer laten oefenen met het gebruik van de 

bridge-mates , voor hun dus geen probleem , aan de Nederlandse kant even 

moeten meehelpen .  

Bij het geven van de les vraag je jezelf vaak af , ben je wel goed bezig , wat 

duurt dat lang voordat  ze iets begrijpen en vervolgens ook nog kunnen 

toepassen , hoe vaak heb ik dit al herhaald en het zit nog steeds niet . Annemie 

zegt wel „ns ,,waar haal jij dat geduld vandaan , ik zou dat niet kunnen “. 

Desondanks , het is enorm dankbaar werk , om met de woorden van Thei te 

spreken . Opleiden van mensen is een noodzaak voor iedere bridgeclub . 

Onlangs hebben we opleiding als een van de hoofdpunten vermeld in de statuten 

van onze club in België . 

 

Tijdens het rondlopen in de speelzaal constateer ik dat alle ,,gevorderde” spelers 

nog volop in het leerproces zitten . De een ziet een blokkade niet , de ander biedt 

reverse terwijl dat niet kan , het uitkomen is voor velen nog een probleem (is 

ook moeilijk) , er wordt gevolgd met een vierkaart , onvoldoende bod dat niet 

gezien wordt , teveel om op te noemen . Maar ik zie ook het plezier bij de 

mensen dat ze beleven bij het bridge-spelen en ook de spontane onderlinge 

kennismaking met andere mensen. 

 

Ik denk te kunnen zeggen dat deze bijeenkomst zondermeer geslaagd genoemd 

mag worden . De spelers waren allen zeer te spreken over de hele uitwisseling , 

een stuk ervaring , zien hoe het in een grote club in z‟n werk gaat en natuurlijk 

voor de Belgische cursisten belangrijk dat ze gewonnen hebben van de 

Ollanders, dat geeft zelfvertrouwen. 

 

Thei , Lea, Jean en Bestuur bedankt voor jullie medewerking en voor de spelers 

mogelijk tot volgend voorjaar in ons lokaal Beau Séjour . 

 

Henk. 

 

P.s. Info van ons clublokaal is te vinden onder : 

www.hotel-beau-sejour.be 


